
541569

@lcdk.nl];

Sent: Mon 8/10/2020 8:26:10 PM

Subject: Re: Capaciteit Labs - Debat+Kamerbrief

Received: Mon 8/10/2020 8:26:14 PM

Besten,
In onze communicatie moeten we wel durdelijk zijn wat onze rol is en hoe de prioriteiten liggen.

1. De minister maakt het beleid. VWS is ermee aan de slag gegaan en heeft ons gevraagd te helpen. Wij zijn NIET

verantwoordelijk.
2. Wij staan opgesteld om de testcapaciteit in Nederland zo goed mogelijk te kunnen benutten. Daarbij hebben wij
voortdurend aangegeven dat wij daarin een aantal prioriteiten hanteren.

1. De patientendiagnostiek (regulier plus COVID) voor de meest zieke patiénten (ziekenhuis)
2. De patientendiagnostiek (regulier plus COVID) voor overige patiénten (le lijn)
3. Niet-kritisch COVID diagnostiek. Deze is gericht op burgers met klachten, waarbij BCO speciale aandacht

verdient.

4. Asymptomatische COVID diagnostiek is nooit onderdeel van beleid geweest. Deze wordt nu toegevoegd.
Deze heeft de laagste prioriteit.

Ik zie in de mail van | EE ERE vraag heeft uitgezet voor afname en testen. Het gaat dus niet enkel om

labcapaciteit. Daarmee wordt het nog een stukje complexer.
Het lijkt mij verstandig om eerst nog wat informatie op te halen.

Dat wil zeggen:

Bellen met de betreffend hi om te horen wat voor acties al zijn uitgezet en wat de mogelijkheden van de GGD

zijn.

. informatie (v anf Rl van de labs laten doorsturen, inclusief contactpersonen en nummers.

. informatie laten doorsturen van andere uitgezette acties en resultaat (ook als het niet tot iets heeft

geleid)
* Op basis van info vanEEEcontact gezocht worden met betreffende labs.

¢ Eerder hebben VWS en R contact gehad met de SAN, die graag alle afname wilden verzorgen. Is daar

nu ook contact mee geweest?

De belacties gaan niet enkel over labcapaciteit en raken aan veel dossiers tegelijk. Voordat er gebeld gaat worden naar de

labs lijkt het mij verstandig als nog eens gekeken wordt welke informatie moet worden opgehaald en wie het beste kan

bellen.

Ik ben morgen telefonisch bereikbaar.

Hartelijke groet,

On 10 Aug 2020, at 19:36, NESE -IIEEESI@cdk.ol> wrote:

- EE
In navolging van onderstaande vraag vanuitf KET Vanmiddag met LCDK, en einde dag mei afgestemd.
Acties die wij voorlopig gaan oppakken:

1) nabellen van Saltro, Star SHL en ATAL Medial om cijfers te verifiéren. -> urgente actif RE



541569

2) informerende mail naar alle NL labs sturen om te vragen wie er ruimte heeft om Schiphol stromen te ontvangen -->

urgente actie

Overwegingen hierbij:

* schaarse materialen bij voorkeur niet aanwenden voor asymptomatisch testen

« lablandschap heeft op dit moment nog ruimte om testen te kunnen wegdraaien, MMLs draaien momenteel

een prettige hoeveelheid per dag weg. Maar:

© bij volstoppen van MMLs die nu ruimte hebben (bij 15k landelijke vraag) is er geen ruimte meer om een

plotselinge stijging op te vangen (zoals 2 weken geleden)
o verdelen van Schiphol stroom zou in potentie kunnen leiden tot enkele grote (bijv. 500 monsters) en heel

veel kleine (bijv. 200 monsters). Daarmee een complex logistiek circus optuigen
* stromen opstarten met 1 of 2 duitse labs kan in potentie opschalingsruimte bieden voor andere GGD stromen

die mogelijk ook uit moeten wijken omdat labs overlopen
e actie 2 (uitvraag onder NL labs) voorkomt dat dit dossier straks als een boemerang terugkeert, dus helpt
behoud draagvlak LCDK

Tot zover deze update.

org

vorIE)JERE civ.
Verzonden: maandag 10 augustus 2020 14:45

)SEEN0 minvws.ni>
Onderwerp: RE: Capaciteit Labs - Debat+Kamerbrief

EE
Ik heb een antwoord op de vraag waar het probleem zit qua Schiphol, labcapaciteit:

* Blijkbaar kunnen die drie labs in totaal 400 aan (vanwege gebrek aan personeel in de labs, en op de

testafname capaciteit).
* Dat zou betekenen dat via het LCDK er ongeveer 4500 testen bij moeten gaan.

e De vraag is dus: is dat mogelijk? En vanaf wanneer?

* (ik verwacht trouwens dat prevalentie op Schiphol, heel laag is, en dat poolen, wanneer we dat kunnen,

dus kan).

Vriendelijke groet,

van:IEEE
Verzonden: maandag 10 augustus 2020 12:20

Aan: A. A. G
: TEE lcdk.nl>; [EEE lcdk.nl>;

@minvws.nl>; JEEEM  chulpmiddelen.nl>;

Onderwerp: RE: Capaciteit Labs - Debat+Kamerbrief

Urgentie: Hoog



En in aanvulling hierop een misschien nog wel dringendere vraag.

Vorige week heeft de Minister in zijn Kamerbrief aangegeven dat hij wil dat alle mensen die uit oranje gebieden
komen op Schiphol getest kunnen worden.EEbij Kennemerland is hier druk mee bezig maar loopt

tegen verschillende problemen aan:

* Afname capaciteit
e Labcapaciteit
* Materialen.

Voor Schiphol heeft | RE IRopstaken ervoor gezorgd dat er drie commerciéle labs zijn die zowel afname als

|labtesten willen doen, maar zij kunnen deze week nog maar 400 testen per dag, daarna 500, en daarna 600 per

dag doen. De vraag is uiteraard of dit ook met hun labcapaciteitn en materialen te maken heeft, of vooral met

afname capaciteit. Maar het zit dus niet in de buurt van de 5000 per dag.

Vraag die we aan jullie hebben:

e kunnen jullie ook labs aansluiten op Schiphol?
* Zo ja, hoeveel capaciteit kunnen die labs dan aan?

* En zijn er voldoende materialen. Ik neem aan dat als er te weinig materialen zouden zijn, we dat ook al

eerder van jullie hadden gehoord.

Morgen gaat de kamerbrief voor het kamerdebat van as woensdag uit, dus ik ontvang graag zsm jullie antwoord!

We nemen straks even contact met jullie op!

Vriendelijke groet,

541569


